

NOTULEN KNBB SECTIE POOL ALV/SECTIERAAD NAJAAR 2018



Locatie:	Buurtcentrum De Rekere	
Adres:	Drechterwaard 16, 1824 EX Alkmaar	
Datum en tijd:	Zaterdag 1 december 2018, 19:00 uur	
Voorzitter notulist:	Xavier Karis Jok Tang	
Aanwezig:	Jok Tang	Bestuurder, secretaris
	Xavier Karis	Bestuurder, interim-voorzitter, penningmeester
	Arno Hartman	Bestuurder breedtesport
	Kynthia Orfanidou	Interim-bestuurder topsport
	Awin Sewgobind	Interim-regiocoördinator
	Sacha Romero	Interim-regiocoördinator
	Jeroen Hoving	Interim-regiocoördinator
	Mervin Saib	Toehoorder, lid
	Hilbrand Boschma	Toehoorder, lid
	Govert-Jan Vos	Toehoorder, lid
	Maarten Combrink	Programmamanager Topsport, lid
	Dylan de Meij	Toehoorder, lid
	Richard Brandsma	Toehoorder, lid
	Daisy Brouwer	Toehoorder, lid
	Zadrach Singadji	Toehoorder, lid
	Navin Ramkhelawan	Toehoorder, lid
	Garnt Kolhorn	Toehoorder, voorzitter KNBB
	Ernest Schraven	Toehoorder, lid
	Erik van der Schaaf	Toehoorder, lid

1. Opening

Xavier opent de vergadering om 19.05 uur.

2. Vaststellen van de agenda

Geen aanpassingen nodig aan de agenda.

3. Aanwezigheid aantal leden

19 aanwezigen, waarvan 3 bestuursleden, 1 voorzitter KNBB en 15 leden.

4. Mededelingen en ingekomen stukken

Geen mededelingen.

Er zijn vier ingekomen stukken van leden, zie hieronder.

Ingekomen stuk 1: Reisafstand in de landelijke teamcompetitie

- Het probleem wordt onderkend dat soms ver gereisd moet worden door teams.
- **Actiepunt bestuur:** Het sectiebestuur werkt tezamen met de Werkgroep Landelijke Teamcompetitie een voorstel uit (inclusief aanpassing in het reglement, o.a. Artikel D.4) en presenteert dit bij de volgende sectieraadvergadering.

Ingekomen stuk 2: Verplicht gebruik van het magic rack

- De mening hierover is verschillend per speler.
- **Actiepunt bestuur:** Er komt een enquête onder de landelijke en regionale spelers over deze kwestie. Op basis van de uitkomsten, wordt mogelijk hierna het landelijke en/of regionale reglement aangepast en vervolgens gepresenteerd bij de volgende sectieraadvergadering. Dit gaat in overleg met de Regiocommissie.

Ingekomen stuk 3: Gelijktrekken van de lidmaatschappen van spelers

- Het sectiebestuur heeft als ambitie om een vast lidmaatschap te hebben voor alle leden. Dit heeft echter wel nadelige gevolgen, waardoor dit niet direct te realiseren valt. Een goed alternatief is: 1 tarief voor landelijke spelers en 1 tarief voor regionale

spelers.

- **Actiepunt bestuur:** Twee voorstellen worden uitgewerkt en gepresenteerd bij de volgende sectieraadvergadering, waarover gestemd kan worden. De informatie op de website over lidmaatschappen krijgt ook nog een update (deze is nu verouderd). Verder kan deze kwestie ook meegenomen worden in de enquête.

Ingekomen stuk 4: Loskoppelen beker en reguliere competitie t.a.v. sancties

- Het bestuur is van mening dat dit een goed punt is en vindt ook dat beide competitities niet met elkaar verweven dienen te zijn.
- **Actiepunt bestuur:** Een voorstel wordt uitgewerkt en gepresenteerd bij de volgende sectieraadvergadering, waarover gestemd kan worden. Een mogelijkheid is dat sancties in de beker alleen financiële sancties zullen betreffen.

5. *Besluitvorming: Vaststellen notulen sectieraadvergadering Voorjaar 2018*

- **Besluitvorming:** Notulen sectieraadvergadering Voorjaar 2018 zijn goedgekeurd door de aanwezige leden.
- **Actiepunt bestuur:** Actiepuntenlijst van de vorige sectieraadvergadering dienen nog bijgewerkt te worden. Deze worden nagestuurd naar de aanwezige leden.

6. *Informatie: Nieuwe structuur Sectie Pool (Arno)*

- Arno heeft een presentatie gegeven over de nieuwe structuur. De herstructurering is goed verlopen. We hebben nu een sectiebestuur, verschillende commissies en werkgroepen en wedstrijdkantoren. Regio 4 is nog onbemand, maar dit wedstrijdkantoor wordt verder opgetuigd.
- **Actiepunt bestuur:** Poging doen om Regio 4 verder te bemannen.
- **Actiepunt bestuur:** Bekijk of het sectiereglement Pool in orde is (ook t.a.v. deze ALV/Sectieraadvergadering). Hierover ook contact hebben met Willem La Riviere en Robert Bos (juridisch advies).

7. *Informatie: Breedtesport updates (Arno + Jok)*

- Arno en Jok hebben een presentatie gegeven over de stand van zaken t.a.v. breedtesport. Teamcompetitie, beker, NK's, Pool Ranking Nederland, Chinese 8-ball, trainingen, clinics en smartpool zijn de revue gepasseerd.
- **Actiepunt bestuur:** Stel een enquête op t.a.v. format in Eredivisie en Eerste divisie. Onder andere ook om hiermee ervoor te zorgen dat teams willen promoveren van Eerste naar Eredivisie.

8. *Informatie: Topsport updates (Xavier + Maarten)*

- Maarten heeft een presentatie gegeven over de stand van zaken t.a.v. topsport. Selecties, topsport dames, CTO Zuid, EK 2018 en Eurotours zijn de revue gepasseerd.

9. *Besluitvorming: vaststellen van sectie begroting voor volgend kalenderjaar*

a. *Ledencontributie 2018/2019*

- **Besluitvorming:** De begroting is vastgesteld door de aanwezige leden.

10. *Besluitvorming: vaststellen van het Sectiereglement Pool*

- **Besluitvorming:** Het sectiereglement is vastgesteld door de aanwezige leden.
- De wijziging in de statuten hebben geen invloed op dit sectiereglement.

11. *Informatie: Updates t.a.v. sectiebestuursleden en bondsafgevaardigden* a. *Besluitvorming: Benoeming Kynthia Orfanidou als topsport bestuurder*

- **Besluitvorming:** Kynthia Orfanidou is unaniem benoemd als topsport bestuurder.

b. *Besluitvorming: Benoeming Ernest Schraven als volwaardig bondsraadslid*

- **Besluitvorming:** Ernest Schraven is unaniem benoemd als volwaardig bondsraadslid.
- Er is een reservebondsraadslid nodig. Govert-Jan Vos is hier kandidaat voor.
- **Besluitvorming:** Govert-Jan Vos is unaniem benoemd als reservebondsraadslid.

c. *Besluitvorming: Benoeming van de regiocoördinatoren*

- De drie interim-regiocoördinatoren Jeroen, Awin en Sacha hebben zich voorgesteld aan de leden.
- **Besluitvorming:** Jeroen is unaniem gekozen als de nieuwe regiocoördinator van Regio 1 (Groningen, Friesland, Drenthe en Overijssel).
- **Besluitvorming:** Sacha is gekozen als de nieuwe regiocoördinator van Regio 2 (Noord-Holland, Utrecht en Gelderland).
- **Besluitvorming:** Awin is unaniem gekozen als de nieuwe regiocoördinator van Regio 3 (Haaglanden en Rijnmond).

12. *Informatie: Agenda van bondsraadvergadering*

- De agenda van de bondsraadvergadering is doorgenomen.

13. *Gevraagd: Vrijwilligers (Arno)*

- Sectie Pool is altijd op zoek naar vrijwilligers voor versterking in het bestuur (voorzitter, secretaris en PR marketing), commissies en werkgroepen.
- Tijdens deze ALV hebben zich de volgende leden zich aangemeld om vrijwilliger te worden:
 - Hilbrand Boschma,
 - Richard Brandsma,
 - Navin Ramkhelawan.
- **Actiepunt bestuur:** Neem contact op met Hilbrand, Richard en Navin om de

vrijwilligersrollen verder vorm te geven.

14. Rondvraag

- Richard: Zou meer informatie over clinics willen hebben, voor een zaal in Emmen/Assen.
 - **Actiepunt bestuur:** Er zal meer info naar Richard gestuurd worden. En deze ook naar Drachten (Hilbrand) sturen.
- Navin: Verschillende events (smartpool + B-ranking) vallen samen. Kan hier meer rekening mee gehouden worden?
 - De agenda is overvol en soms ontkomen we er niet aan dat events samenvallen. Bestuur, commissies en werkgroepen proberen wel dit zoveel mogelijk te vermijden.
- Awin: Komen we nog terug op de datum van de sectieraad en de communicatie hiervan?
 - Dit volgt inderdaad bij het volgende agendapunt.
- Kynthia: Komen de stukken van deze ALV online?
 - Jazeker, deze stukken inclusief de notulen komen ook op de Helpdesk, net als bij de vorige sectieraadvergadering.
- Garnt: Complimenten aan hoe de sectieraadvergadering is verlopen.
- Hilbrand: Zou meer info willen hebben over trainingen, want hij wil lesgeven op scholen.
 - Actiepunt, zie hierboven bij de vraag van Richard.
 - **Actiepunt bestuur:** Overleg met Willem over of Smartpool naar Drachten kan gaan. Overleg met Hugo/Awin hierover ook.

15. Communicatie + datum + stukken: uiterlijk eind maart wordt datum vastgesteld.

- De datum van de volgende sectieraadvergadering. zal eerder gecommuniceerd worden. Uiterlijk eind maart wordt de datum bekend gemaakt.
- **Actiepunt bestuur:** Communiceer uiterlijk eind maart de datum van de

volgende sectieraadvergadering.

16. Sluiting

- Xavier sluit de vergadering om 21.00 uur.